

《单词百科:olfactory是什么意思?olfactory怎么发音?olfactory的解释和用法》

英语单词olfactory是什么意思?olfactory怎么读?olfactory怎么发音?简答网为您整理了olfactory的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



olfactory怎么读

olfactory的读音:[ɒl fækt ɹi]

olfactory的意思

1、adj.嗅觉的;

olfactory的相关词组

1、olfactory acuity 嗅敏度;

olfactory的近义词

1、olfactive adj.嗅觉的;

olfactory的双语例句

1、It arouses their olfactory sense.

这唤起了他们的嗅觉.

2、It's not just women who respond to such olfactory cues.

并非只有女性会对这种气味提示做出反应.

3、Objective : To observe influence of olfactory ensheathing cells (OECs) on rat caudate nucleus neurons in vivo.

目的观察嗅鞘细胞对大鼠尾状核神经元生长的影响.

4、Objective To investigate the pathogenesis of olfactory dysfunction caused by sinusitis.

目的探讨鼻窦炎引起的嗅觉障碍的发病机制.

5、This olfactory sense develops in the womb.

这一嗅觉在子宫内形成。

6、Whereas attractants, repellents, and many incitants are olfactory substances , stimulants, and deterrents are usually gustatory.

引诱剂, 排斥剂还是其他的兴奋剂都是嗅觉物质, 但刺激剂和阻抑剂常常是味觉物质.

7、Objective : To provide image anatomy basis of the olfactory fovea for the anterior basicranial surgery.

目的: 为临床开展前颅底外科提供嗅凹必要的影像解剖学资料.

8、Exposure may produce olfactory fatigue or habituation.

接触可以引起嗅觉疲劳或成瘾.

9、Using electrode array of microprobe, neurotransmitter in olfactory mucosa of rat monitored in vivo.

采用微探针电极阵列对大鼠嗅粘膜神经递质进行了在体检测。

10、The testing of olfactory threshold can be standardized scientifically and quantitatively by using standard olfactory liquids.

嗅觉标准液是可使人的嗅觉阈值测试标准化,科学化,数量化。

11、the olfactory cells in the nose

鼻腔内的嗅觉细胞

12、The mechanosensitivity of our olfactory neurons has two possible functions , suggest the investigators.

中隔器官仅约占主要嗅觉上皮大小的1%且哺乳动物没有中隔器官。

13、The olfactory epithelium contains millions of olfactory receptor neurons.

嗅觉上皮细胞包含了几百万个嗅觉神经元。

14、An artificial olfactory system was developed for monitoring meat freshness according to meat smell.

摘要根据肉的气味研制了一套适合肉品新鲜度检测的肉用人工嗅觉系统。

15、Sighthounds hunt by sight, Scenthounds by tracking with their superior olfactory senses.

Sighthounds通过视力来发现猎物, Scenthounds通过她们超级灵敏的嗅觉追踪猎物。

16、By the sensation that chemical gas stimulates olfactory receptor and causes.

由化学气体刺激嗅觉感受器而引起的感觉。

17、This also produced a similar , but smaller reaction in the olfactory neurons.

他们还发现:逐渐降低无气味溶液喷入的压力, 嗅觉神经元的反应随之减弱。

18、Includes sensations gained by the taste organs and also by the olfactory reception.

包括从味觉器官以及嗅觉所获得的感觉。

以上是简答网为您整理的olfactory怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查

看更多关

于olfactory的用法

、olfactory的释义、olfactory的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/olfactory>

